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PROTOKÓŁ NR II/2024 

 
z II Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 29 maja 2024 roku. 

 W Sesji uczestniczyło 13 Radnych, co stanowi 87 % składu ustawowego Rady. 
 
W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pani Małgorzata Głodek, 
- Główna księgowa – Pani Marta Żdanowicz, 
- Radca Prawny – Pani Jolanta Czepe. 

 
Obradom przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar. 
 
Protokołowała – kierownik Biura Rady Miejskiej – Dorota Kowalczyk. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Wysoka Rado ! 
Szanowni Państwo ! 
Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  
i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 
wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 
 
 
Punkt 1: Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia II Sesji RM dokonała Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar (godz. 09.00). 
Powitała Radnych i zaproszonych na obrady gości oraz mieszkańców gminy Złocieniec. 
 
Następnie Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 87% składu Rady (na sali było 
obecnych 13 Radnych). W sesji nie uczestniczyli Radni: Waldemar Buca, Romana 
Kowalewicz.  
 
 
Punkt 2: Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar: 
Radni wraz z zawiadomieniami o terminie Sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 
Rada może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady, (musi być co najmniej 8 Radnych “za” wprowadzeniem zmiany). 
Głosuje się każdą zmianę oddzielnie. 
 
Propozycje zmian porządku obrad: 
ZMIANA I: W punkcie 7 w podpunkcie 5) druk nr 21 zastępuje się drukiem 21A; 
Kto z Państwa Radnych jest „za” ww. zmianą proszę o naciśnięcie przycisku? Kto jest 
„przeciw”? Kto „wstrzymał się” od głosu? 
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
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Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania byli nieobecni Radni: 
Waldemar Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
ZMIANA II: W punkcie 7 w podpunkcie 6) druk nr 22 zastępuje się drukiem 22A;  
Kto z Państwa Radnych jest „za” ww. zmianą proszę o naciśnięcie przycisku? Kto jest 
„przeciw”? Kto „wstrzymał się” od głosu? 
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania byli nieobecni Radni: 
Waldemar Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
ZMIANA III: W punkcie 7 po podpunkcie 9) dodaje się podpunkt 10) w brzmieniu: „10) 
zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 
publicznej - „Boisko dla Małych i Dużych” przy ul. Aleja Piastów, dz. nr ewid. 45/64 obręb 
0012 Złocieniec-miasto – druk nr 26;”; 
Kto z Państwa Radnych jest „za” ww. zmianą proszę o naciśnięcie przycisku? Kto jest 
„przeciw”? Kto „wstrzymał się” od głosu? 
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania byli nieobecni Radni: 
Waldemar Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
ZMIANA IV: W punkcie 7 po podpunkcie 10) dodaje się podpunkt 11) w brzmieniu: „11) w 
sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy Złocieniec w Zgromadzeniu 
Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej – druk nr 27;”; 
Kto z Państwa Radnych jest „za” ww. zmianą proszę o naciśnięcie przycisku? Kto jest 
„przeciw”? Kto „wstrzymał się” od głosu? 
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania byli nieobecni Radni: 
Waldemar Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
ZMIANA V: W punkcie 7 po podpunkcie 11) dodaje się podpunkt 12) w brzmieniu: „12) w 
sprawie utworzenia na terenie gminy Złocieniec Placówki Wsparcia Dziennego w formie pracy 
podwórkowej realizowanej przez wychowawcę i włączenia jej do struktury organizacyjnej 
Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu – druk nr 28.”. 
Kto z Państwa Radnych jest „za” ww. zmianą proszę o naciśnięcie przycisku? Kto jest 
„przeciw”? Kto „wstrzymał się” od głosu? 
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Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania byli nieobecni Radni: 
Waldemar Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar odczytała porządek obrad 
po zmianach: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu z I Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk nr 15. 
5. Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności   pożytku publicznego i o 
wolontariacie za 2023 rok – druk nr 16. 

7. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora szkoły – druk nr 17; 
2) w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich na terenie gminy 

Złocieniec – druk nr 18; 
3) w sprawie delegowania jednego przedstawiciela miasta Złocieniec do Zgromadzenia  

Ogólnego Związku Miast Polskich – druk nr 19; 
4) uchylającą uchwałę w sprawie wyboru delegatów do uczestnictwa gminy Złocieniec w  

Stowarzyszeniu  Gmin  Polskich Euroregionu Pomerania – druk nr 20; 
5) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024 – druk nr 21A; 
6) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na 

lata 2024 – 2032 – druk nr 22A; 
7) w sprawie gminnego programu wspierania rodziny na terenie gminy Złocieniec na lata 

2024 – 2026 – druk nr 23; 
8) w sprawie gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób 

doznających przemocy domowej na terenie gminy Złocieniec na lata 2024 – 2025 – 
druk nr 24; 

9) uchylającą uchwałę w sprawie powierzenia Zastępcy Burmistrza Złocieńca 
reprezentowania gminy Złocieniec w Zgromadzeniu Związku Celowego Związku Gmin 
R- XXI – druk nr 25; 

10) zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z gminnego obiektu 
użyteczności publicznej - „Boisko dla Małych i Dużych” przy ul. Aleja Piastów, dz. nr 
ewid. 45/64 obręb 0012 Złocieniec-miasto – druk nr 26; 

11) w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy Złocieniec w 
Zgromadzeniu Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej – druk nr 27; 

12) w sprawie utworzenia na terenie gminy Złocieniec Placówki Wsparcia Dziennego 
w formie pracy podwórkowej realizowanej przez wychowawcę i włączenia jej do 
struktury organizacyjnej Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Złocieńcu – druk nr 28. 

8. Komunikaty i oświadczenia. 
9. Zamknięcie sesji. 
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Punkt 3: Przyjęcie Protokołu z I Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu.  
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar: 
Protokół z I Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo Radni 
mają jakieś uwagi do Protokołu? Jeśli nie ma uwag to przystępujemy do głosowania. 
 
Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr I/2024 z I Sesji Rady Miejskiej w 
Złocieńcu, odbytej w dniu 6 maja 2024 roku.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem Protokołu z I sesji (podczas głosowania byli nieobecni Radni: 
Waldemar Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
 
Punkt 4: Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk 
nr 15. 
 

 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, wysoka Rado, szanowni Państwo, proszę mi wierzyć, że nie 
próżnowałam wykonujące swoje obowiązki. Nie ukrywam, że był to niełatwy czas. Po pierwsze 
dlatego, że do dnia dzisiejszego nie został mi przekazany protokołem zdawczo-odbiorczym 
całkowity majątek, sprawy związane z majątkiem oraz zarządzanie jednostką organizacyjną. 
Gdyby nie pomoc pracowników Urzędu Miejskiego na pewno by było znacznie trudniej. 
Dziękuję bardzo za to wsparcie i pomoc z Państwa strony. Natomiast w opinii publicznej 
została przekazana na koniec kadencji przez Burmistrza Krzysztofa Zacharzewskiego, 
informacja, która wprowadziła w błąd Mieszkańców. Pan Burmistrz na stronach internetowych 
przekazał takie informacje, że na koncie znajduje się 19 milionów złotych, a zadłużenie jest na 
poziomie 12 milionów. Czyli Mieszkańcy otrzymali informację, że w budżecie gminy jest tyle 
funduszy, że teraz będzie można dopiero dobrze rządzić. Szanowni Państwo nic bardziej 
mylnego. Pieniądze, które tak łatwo policzył Burmistrz mają swoją odpowiednią pozycję 
budżetową. Dzisiaj przekazuję Państwu taką informację. Nie będąc gołosłowną tuż przed sesją 
sprawdziłam saldo na rachunkach bankowych. Na rachunku podstawowym 13.821.541,36 
złotych, na rachunkach wyodrębnionych odpadów komunalnych – 2.105.447,78 zł. Saldo na 
rachunkach to 16.474.111,86 złotych. Widzicie Państwo, że w ciągu trzech tygodni można było 
budżet uszczuplić. W związku z tym nie tak należy patrzeć na budżet, a na zobowiązania i 
wydatki, zaplanowane działania, które były. Nie będąc wcale złośliwą konieczny będzie audyt 
finansowy gminy Złocieniec. Poza analizą budżetu wzięłam udział w uroczystościach z okazji 
79 rocznicy zakończenia II wojny światowej, 45-lecia nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 
1 w Złocieńcu, Dniach Zwycięstwa, w Powiatowych Obchodach Dnia Strażaka. Choć przez 
chwilę, bo nie zawsze miałam możliwość abym więcej czasu mogła poświęcić, byłam obecna 
na Festynie przygotowanym przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społeczne z okazji 
Międzynarodowego Dnia Rodziny, Festynie z okazji Patrona naszego miasta, Dni Dziecka 
zorganizowanym przez ZOK. 
Podpisane zostały w tym czasie umowy na wykonanie zadania pod nazwą: „Budowa zielonych 
przystanków i ogrody deszczowe w gminie Złocieniec”, która otrzymała dofinansowanie z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie na kwotę 
137.795,90 zł. Termin realizacji wykonania zadania to 30 czerwca. Otrzymaliśmy promesę 
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dofinansowania inwestycji pod nazwą „Remont świetlicy wiejskiej w Darskowie” w kwocie 
1.334.805,00 złotych z rządowego funduszu Polski Ład. W dniu 24 maja została podpisana 
umowa na wykonanie z Zakładem Ogólnobudowlanym SAM Mariusz Zieliński. Inwestycję 
obejmuje remont budynku świetlicy wraz z przebudową instalacji wewnętrznych. 
Przewidywany koniec inwestycji to styczeń 2025 roku. 
W przestrzeni publicznej krąży dezinformacja jakoby Burmistrz zaprzepaściła szansę na 
budowę bloku mieszkalnego, czyli inwestycji przy Alei Piastów SIM KZN 
Zachodniopomorskie. Państwo dobrze wiecie, pracownicy Urzędu Miejskiego, że się udało w 
dniu zaraz po objęciu stanowiska uzupełnić braki we wniosku i czekamy teraz na... wniosek 
został już zaakceptowany. 
Ogłoszony został konkurs na Zastępcę Burmistrza. Swoje oferty złożyły trzy osoby z gminy 
Złocieniec, jedna oferta z gminy Czaplinek, jedna oferta z gminy Drawsko Pomorskie, jedna 
oferta z gminy Kalisz Pomorski, jedna oferta z gminy Borne Sulinowo, jedna czwarta z Elbląga. 
Do rozmowy kwalifikacyjnej zostali poproszeni 3 kandydaci. Zastępcą burmistrza Złocieńca 
zostanie z dniem 3 czerwca Pan Jacek Szadzewicz. Podczas rozmowy kwalifikacyjnej wykazał 
się doskonałym przygotowaniem merytorycznym, znajomością kluczowych zagadnień 
dotyczących naszej gminy oraz wieloletnim doświadczeniem w pracy samorządowej. Wierzę, 
że jego kompetencje i determinacja przyczynią się do dynamicznego rozwoju Złocieńca. Ja 
bardzo Panu Jackowi gratuluję. Szanowni Państwo, przygotowujemy się do wizyty studyjnej 
Ukraińskich Wspólnot Terytorialnych, która odbędzie się 13 czerwca 2024 r. W tym celu 
spotkałam się z dyrektorem Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej im. Jerzego Regulskiego 
w Szczecinie, Panem Robertem Żarkowskim. W spotkaniu uczestniczyła także Pani Dyrektor 
Jolanta Smulska, pracownicy Urzędu Miejskiego. Dziękuję Pani Dyrektor za pomoc, za 
wsparcie, za organizację całej tej uroczystości, która w ogóle przed nami. Systematycznie, 
szanowni Państwo, spotykałam się, to też i na Facebooku, i na stronie internetowej Państwo 
możecie obserwować, z mieszkańcami. Prowadziłam rozmowy na temat infrastruktury, farm 
fotowoltaicznych, braku oświetlenia, chodników, dojazdów do posesji. Spotkałam się z 
sołtysami, miałam okazję spotkać się z Paniami Dyrektorkami szkół, przedszkoli, żłobka, 
prezesami UKS „Szkwał”, MKS „Olimp”. Razem z Panią Przewodniczącą Rady miałyśmy 
przyjemność wziąć udział w spotkaniu integracyjnym z emerytami. Miałam też okazję 
uczestniczyć w Czarnkowie w spotkaniu dotyczącym powstania u nas lokalnego klubu 
rodzinnego, którego odbiorcami będą rodziny z dziećmi od urodzenia do 5. roku życia. Na 
bieżąco analizujemy sytuację dotyczącą przygotowania się do sezonu turystycznego, do 
poprawy bezpieczeństwa na terenie naszej gminy, dziękuję za konstruktywne rozmowy i z 
komendantami Komisariatu Policji w Złocieńcu, Powiatowej Komendy Policji w Drawsku 
Pomorskim, z przedstawicielami, wczoraj miałam okazję spotkać się z wiceprezesem WOPR, 
Zachodniopomorskiego Oddziału Terenowego naszego WOPR-u. I z Grupą Interwencyjną. 
Dziękuję. 
 
Punkt 5: Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy 
w okresie międzysesyjnym. 
 
Radny Jarosław Sobczak (Członek komisji rewizyjnej): 
Komisja rewizyjna odbyła jedno posiedzenie w okresie międzysesyjnym w dniu 14 maja br.: 
Komisja po rozpatrzeniu: 
- sprawozdania finansowego gminy Złocieniec za 2023 rok; 
- sprawozdania z wykonania budżetu gminy Złocieniec za 2023 rok; 
- sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego instytucji kultury (Złocienieckiego 
Ośrodka Kultury) za 2023 rok; 
- informacji o stanie mienia komunalnego gminy Złocieniec; 
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- opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o przedłożonym przez Burmistrza 
Złocieńca sprawozdaniu z wykonania budżet gminy Złocieniec za 2023 rok wraz z informacją 
o stanie mienia komunalnego  
postanowiła pozytywnie zaopiniować wykonanie budżetu gminy Złocieniec za 2023 rok (5 
głosów oddano „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”). 
Komisja zwróciła się do Rady Miejskiej w Złocieńcu z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi 
Złocieńca absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Złocieniec za 2023 rok. 
Powyższy wniosek w dniu 27 maja br. został zaopiniowany pozytywnie przez Skład Orzekający 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie. 
 
Radny Roman Cyc (Przewodniczący komisji zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa 
publicznego): 
Komisja nie obradowała. 
 
Radny Michał Jakubowski (Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu): 
Komisja rozwoju gospodarczego i budżetu odbyła jedno posiedzenie w dniu 28 maja 2024 roku 
w tematach: 

1. Analiza i opiniowanie projektów uchwał: 
w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024 – druk nr 21; 
zm. uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na lata 2024 – 2032 
– druk nr 22; 

2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego komisji rozwoju gospodarczego i budżetu. 
3. Sprawy bieżące komisji.         

W posiedzeniu komisji udział wzięli: 
Pani Małgorzata Głodek – Burmistrz Złocieńca; 
Pani Marta Żdanowicz – Główna Księgowa Urzędu Miejskiego w Złocieńcu. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie 2 projekty uchwał: 
- w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024 – druk nr 21A; 
- zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na lata 
2024 – 2032 – druk nr 22A. 
Komisja dokonała wyboru zastępcy przewodniczącego komisji w osobie p. Jarosława 
Sobczaka. 
 
Radna Renata Kawa-Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 
Komisja nie obradowała. 
 
Radny Paweł Rudy (Członek komisji edukacji, sportu i turystyki): 
Komisja nie obradowała. 
 
Radny Radosław Pokutyński (Przewodniczący komisji wsi i rolnictwa): 
Komisja nie obradowała. 
 
Radna Aneta Kuszmar (Przewodnicząca komisji organizacyjnej): 
Komisja Organizacyjna, która to obradowała, odbyła jedno posiedzenie w dniu 16 maja 2024 
r. Na posiedzeniu komisji obecna była Pani Burmistrz Małgorzata Głodek. Komisja przyjęła 
porządek obrad na dzisiejszą sesję, zapoznała się z materiałami i projektami uchwał oraz z 
korespondencją kierowaną do Rady Miejskiej. Pani Burmistrz omówiła sprawozdanie 
Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedziała na pytania członków 
komisji. 
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Punkt 6: Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności   
pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 rok – druk nr 16. 
 
 

Pani Ewelina Drabik (Podinspektor ds. społecznych w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu): 
Na terenie gminy Złocieniec swoją działalność statutową w 2023 r. prowadziły łącznie 84 
organizacje pozarządowe, z czego 15 klubów sportowych, 29 uczniowskich klubów 
sportowych, 14 stowarzyszeń zwykłych oraz 26 stowarzyszeń zarejestrowanych w Krajowym 
Rejestrze Sądowym. W ubiegłym roku gmina Złocieniec zleciła na podstawie ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie realizację 2 zadań publicznych w zakresie 
kultury, jednego zadania w zakresie przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym, 
jednego w zakresie działalności wspomagającej rozwój wspólnot i społeczności lokalnych, 
ukierunkowanej na integrację społeczności i jedno zadanie w zakresie organizacji działań 
ratowniczych i ochrony mieszkańców w trybie otwartego konkursu ofert. Łączne koszty 
realizacji wyżej wymienionych zadań ustalono na kwotę 202 600 zł. Organizowano także 
zadanie w zakresie sportu, które jest realizowane wyłącznie na podstawie uchwały w sprawie 
warunków i trybu finansowania zadań własnych gminy Złocieniec w zakresie tworzenia 
warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjania rozwojowi sportu. W minionym roku na te 
zadania wydano 279 900 zł. Łącznie gmina Złocieniec zawarła 10 umów dotacji z 9 klubami 
sportowymi. Na wszystkie 6 zadań publicznych realizowanych przez 18 organizacji 
pozarządowych w roku 2023 wydatkowano kwotę w wysokości 482 500 zł. Poza taką 
działalnością gmina jeszcze na podstawie umów użyczenia lokalu udostępnia lokale 19 
organizacjom pozarządowym. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora szkoły – druk nr 17; 
 
 
Pani Kamila Waszczyk (Inspektor ds. oświaty): 
Projekt uchwały dotyczy wyznaczenia przedstawiciela gminy w konkursie na stanowisko 
dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Złocieńcu. Dotychczasowe powierzenie stanowiska 
wygasa z dniem 31 sierpnia 2024 r., w związku z czemu musi zostać przeprowadzony konkurs. 
W skład komisji konkursowej może wchodzić radny rady miejskiej. Burmistrz Złocieńca 
proponuje powołanie do składu komisji konkursowej Panią Romanę Kowalewicz, 
przewodniczącą komisji edukacji, kultury, sportu i turystyki. I w związku z tym podjęcie 
uchwały jest zasadne. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/15/2024 w sprawie 
wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej do przeprowadzenia 
konkursu na stanowisko dyrektora szkoły. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
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Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
2) w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich na terenie gminy 

Złocieniec – druk nr 18; 
 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Dzień dobry, witam Państwa. Chciałabym zreferować, że w związku z tym, iż rozpoczęliśmy 
nową kadencję Rady Miejskiej, nową kadencję Burmistrza Złocieńca, to z automatu oczywiście 
rozpoczniemy nową kadencję organów jednostek pomocniczych Gminy. Tak to się nazywa. W 
naszej gminie są sołectwa i jedno osiedle, zgodnie ze statutami sołectw, których mamy 17, rada 
zarządza, tak jak Państwo macie to w uzasadnieniu tego projektu, wybory sołtysa oraz 
członków rad sołeckich zarządza rada na dzień przypadający nie później niż 6 miesięcy od 
końca poprzedniej kadencji rady. Mając to na uwadze, jest potrzeba, aby rada podjęła uchwałę 
z wyznaczeniem tych terminów zebrań sołeckich w celu wybrania organu sołectw, w tym 
projekcie zostało to przedstawione. Co do szczegółów miejsca i terminu rozpoczęcia, w sensie 
godziny tych poszczególnych zebrań, to już zgodnie ze statutami sołectw zarządzi Pani 
Burmistrz w drodze odrębnego zarządzenia po tym, jak Państwo podejmiecie tę uchwałę. 
Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/16/2024 w sprawie 
zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich na terenie gminy Złocieniec. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
3) w sprawie delegowania jednego przedstawiciela miasta Złocieniec do Zgromadzenia  

Ogólnego Związku Miast Polskich – druk nr 19; 
 
 
Pan Sebastian Kuropatnicki (Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gospodarczego): 
Dzień dobry Państwu, Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo Radni, jest to uchwała w 
sprawie delegowania jednego przedstawiciela Miasta Złocieniec do Zgromadzenia Ogólnego 
Związku Miast Polskich. W związku z zakończeniem kadencji burmistrza oraz zmianą na 
stanowisku burmistrza konieczne jest podjęcie tej uchwały, która deleguje Panią Małgorzatę 
Głodek, jako przedstawiciela Miasta Złocieniec do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast 
Polskich. Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/17/2024 w sprawie 
delegowania jednego przedstawiciela miasta Złocieniec do Zgromadzenia  Ogólnego Związku 
Miast Polskich. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 



9 
 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
4) uchylającą uchwałę w sprawie wyboru delegatów do uczestnictwa gminy Złocieniec 

w  Stowarzyszeniu  Gmin  Polskich Euroregionu Pomerania – druk nr 20; 
 
 
Pan Sebastian Kuropatnicki (Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gospodarczego): 
Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo Radni, podobnie jak w poprzedniej uchwale, w 
związku z zakończeniem kadencji burmistrza Złocieńca oraz wyborem nowego burmistrza 
Złocieńca musimy uchylić uchwałę w sprawie wyboru delegatów do uczestnictwa Gminy 
Złocieniec w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Regionu Pomerania. I zgodnie ze Statutem 
Stowarzyszenia nowych członków powołała Pani Burmistrz na podstawie zarządzenia. 
Nowymi członkami, delegatami do Stowarzyszenia zostali wybrani Pani Burmistrz Małgorzata 
Głodek oraz Pan Sekretarz Leszek Modrzakowski. Dziękuję bardzo. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/18/2024 uchylającą 
uchwałę w sprawie wyboru delegatów do uczestnictwa gminy Złocieniec w  Stowarzyszeniu  
Gmin  Polskich Euroregionu Pomerania. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
5) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024 – druk nr 21A; 

 
 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu): 
Szanowni Państwo, Wysoka Rado, przedłożony Państwu na druku 21A projekt uchwały w 
sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2024 r. zakłada zwiększenie 
dochodów o kwotę 1 mln 189 041,70 zł. oraz zwiększenie wydatków na łączną kwotę 451 
547,52 zł. Proponujemy Państwu zmiany, które mają odbicie zarówno po stronie dochodów, 
jak i po stronie wydatków. A jest to wprowadzenie na dochody dopłaty do transportu 
zbiorowego z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych do wysokości 472 709,40 zł, to 
jest kwota na 2024 r. w umowie zawartej z wojewodą. Przy tym prosimy o zwiększenie 
wydatków o kwotę dofinansowania przy jednoczesnym zmniejszeniu środków własnych gminy 
wcześniej zaplanowanych w budżecie na ten cel w kwocie 164 792,96 zł. Proponujemy 
wprowadzenie środków gwarantowanych z Rządowego Funduszu Polski Ład wynikających ze 
zmian warunków promesy na zadanie: Budowa kanalizacji deszczowej z odtworzeniem 
nawierzchni ulic i chodników Zlewni Centrum i Zlewni ul. Podmiejskiej oraz Tkackiej w 
Złocieńcu, wprowadzamy 619 701,22 zł. Niniejsza zmiana warunków promesy pozwala na 
zmniejszenie zaangażowania własnych środków gminy na realizację tego zadania, co cieszy. 
Stąd po stronie wydatków widzą Państwo, że dokonujemy zmniejszenia w § 6050, zmniejszamy 
środki własne oraz dokonujemy zwiększenia wydatków w § 6370. Wprowadzamy 72 538,64 zł 
na zadanie pod nazwą Adaptacja budynku byłego przedszkola w Nowym Worowie na 
mieszkania komunalne.  Zadanie zostało zrealizowane pod koniec 2023 r. Otrzymane środki 
chcemy jednocześnie przeznaczyć na zwiększenie wydatków w dziale 600, rozdziale 60016, § 
6050. To jest łączna kwota 50 856 zł na 3 obecnie realizowane zadania inwestycyjne dotyczące 
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budowy, przebudowy dróg wraz z budową sieci kanalizacji deszczowej ulicy Chrobrego, 
Wierzbowej i Dębowej oraz Szczecińskiej, Wielkopolskiej i Koszalińskiej. Są to projekty 
techniczne. Środki te są niezbędne do pełnej realizacji mniejszych rozpoczętych w 2023 r. 
zadań. Pozostałą kwotę 21 682,64 zł chcemy przeznaczyć na wydatki związane z zakupem 
usług remontowych, na remonty i utrzymanie dróg gminnych, ponieważ potrzeby z tego tytułu 
nie mają końca. Proponujemy wprowadzenie po stronie dochodów środków w wysokości 16 
918 zł, stanowiące środki z Funduszu Pomocy, przeznaczone na dodatkowe zadania oświatowe 
związane z obywatelami Ukrainy, przy jednoczesnym zwiększeniu wydatków na ten cel, 
których dysponentem są szkoły i przedszkola. Proponujemy wprowadzenie po stronie 
dochodów środków w wysokości 2 174,44 zł stanowiące środki z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19 z przeznaczeniem dla tych placówek, przy jednoczesnym zmniejszeniu wydatków 
na ten cel, których dysponentem jest Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Chcemy 
również wprowadzić po stronie dochodów środki w wysokości 5 000 zł, które pochodzą z 
otrzymanej od Ogólnopolskiej Fundacji na rzecz Ochrony Zwierząt ZWIERZ. Po stronie 
wydatków dokonujemy zwiększeń o tę kwotę z przeznaczeniem na zakup usług kastracji 
zwierząt domowych z terenu gminy Złocieniec. Proponujemy Państwu zmiany, które występują 
tylko po stronie wydatków, to jest zwiększenia bądź zmniejszenia wydatków, a są to 
zmniejszenie o kwotę 5 000 zł wydatków w dziale 921, w rozdziale 92105, w §2360 
planowanych jako środki na udzielenie dotacji na zadania w zakresie kultury: Orkiestra dęta, 
Aktywizacja ludzi starszych,  przy jednoczesnym zwiększeniu o kwotę wydatków w dziale 750, 
rozdziale 75023, § 4300, dokonujemy niniejszych zmian, ponieważ oprawa muzyczna na 
uroczystości Trzeciego Maja, Święta Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej została opłacona z 
wydatków bieżących z tytułu zakupu usług. Dlatego też chcemy środki, które mieliśmy 
przeznaczone na ten cel, w tej wysokości, w formie dotacji skierować według zaistniałych 
potrzeb. Porządkujemy na wniosek sołectw planowane wydatki dotyczące funduszu sołeckiego, 
zmiany na paragrafach, zmniejszenia, zwiększenia wydatków przedsięwzięcia celem realizacji 
założonych zadań. Prosimy Państwa o zwiększenie wydatków związanych z promocją gminy 
na zakup środków żywności o kwotę 2 000 zł oraz zakup usług na kwotę 22 000 zł. Prosimy 
również o zwiększenie wydatków na Ochotnicze Straże Pożarne na ekwiwalenty pieniężne w 
wysokości 17 000 zł oraz na wydatki związane z usługami remontowymi w kwocie 4 000 zł 
dla OSP Nowe Wronowo, oraz na zakup usług w kwocie 2 000 dla OSP Cieminko. Prosimy, 
szanowna Rado, o przyjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie zgodnie z 
zaproponowanymi zmianami przez Burmistrza. Dziękuję. 
 
Radny Roman Cyc: 
Mam pytanie, czy kwota 150 000 przeznaczona na plac zabaw przy ul. Myczkowskiego nadal 
jest aktualna? 
 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu): 
Tak, jest w budżecie. 
 
Radny Edward Herbut: 
Ja mam pytanie odnośnie do inwestycji dotyczącej dróg i całej sieci wodno-kanalizacyjnej. I 
pytanie, dlaczego nie została ujęta ulica Cieszyńska przy Parku Żubra. Odcinek od Parkowej 
do skrzyżowania Staszica i Śląskiej. Już niejednokrotnie wnioskowałem, żeby tam zrobić tę 
deszczówkę, ponieważ ta deszczówka jest zrobiona całkowicie w niewłaściwy sposób, bo są 
tam niezrobione i wypuszczone pod chodnikiem nowo zrobionym do parku. To jest wszystko 
zamulone, woda nie spływa tymi kratami, to leci ulicą i przy każdych opadach deszczu na 
Śląskiej ulicy po prostu jest potop. To wszystko płynie na ulicę Śląską, gdzie te kratki, które 
idą do jeziora, nie odbierają tej wody. I tutaj mam taką prośbę, żeby jednak już uwzględnić też 
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tę ulicę i zrobić tę deszczówkę na ulicy Śląskiej, na ulicy Cieszyńskiej, tam jest 100 m, 120 m 
chyba. Tylko teraz naprawa tej drogi, tam jest makabra, są dziury. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
To ja sobie pozwolę odpowiedzieć na to pytanie. Ja dziękuję Panu Radnemu za troskę. Wczoraj 
rozmawialiśmy już o tym podczas spotkania na komisji rozwoju gospodarczego i budżetu. 
Rozmawialiśmy o działaniach, inwestycjach podjętych, przyjętych do realizacji w tym roku 
budżetowym. Wszystkie plany i działania, i propozycje będziecie Państwo składać do budżetu, 
który będzie planowany. Wytyczne we wrześniu, a w październiku Państwo będziecie składać 
propozycje. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/19/2024 w sprawie 
dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
6) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na 

lata 2024 – 2032 – druk nr 22A; 
 
 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu): 
Szanowni Państwo, przedłożony Państwu na druku 22A projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na lata 2024–2032 jest 
konsekwencją zmian dokonanych w budżecie gminy Złocieniec wcześniej przyjętą uchwałą w 
sprawie dokonania zmian w budżecie. Wieloletnia Prognoza Finansowa z uwagi na to, że 
powinna być realistyczna, a wartości przyjęte w niej i budżecie powinny być ze sobą zgodne 
co najmniej w zakresie wyników budżetu i związanych z tym kwot przychodów i rozchodów 
oraz długu, jest właśnie poprzez projekt uchwały dostosowana, urealniona do budżetu. 
Objaśnienia są jedną z najważniejszych części uchwały, bowiem uzasadniają przyjęcie 
podstawowych wartości i zmian wpływających na jej realistyczność. Czytając zatem 
objaśnienia do projektu niniejszej uchwały, należy zauważyć co najważniejsze zwiększenie 
dochodów i wydatków zarówno bieżących, jak i majątkowych, zmiany wyniku budżetu oraz 
sposobu finansowania deficytu, zmiany w przychodach. Zmiana Wieloletniej Prognozy 
Finansowej obejmuje również zmiany w załączniku nr 2. Dokonano zmian w zakresie 
następujących przedsięwzięć: w zakresie programów, projektów i zadań finansowanych ze 
środków krajowych w przewozie uczniów do szkół prowadzonych przez gminę Złocieniec, 
czyli w lokalnym transporcie zbiorowym, zmiana w przedsięwzięciu obejmuje zwiększenie 
łącznych nakładów ogółem oraz gminnych zobowiązań na realizację zadania, zwiększenie 
limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym, zwiększenie limitu wydatków na 
realizację zadania w latach 2025–2027 w związku z podpisaniem umowy z wojewodą na lata 
2024–2027. Dokonano zmian w zakresie opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. Zmiana w przedsięwzięciu obejmuje zwiększenie łącznych nakładów ogółem 
oraz zobowiązań na realizację zadania o kwotę 200 000 zł. Zwiększenie limitu wydatków na 
realizację zadania w roku 2025 o kwotę 200 000 zł. Wydłużenie horyzontu czasowego 
przedsięwzięcia do roku 2025. Przebudowa drogi wraz z budową sieci kanalizacji deszczowej 
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w ulicy Chrobrego, zmiana w przedsięwzięciu obejmuje zwiększenie limitu zobowiązań oraz 
limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym o kwotę 10 056, przebudowa drogi 
wraz z budową sieci kanalizacji deszczowej, ulica Szczecińska, Wielkopolska i Koszalińska, 
zmiana w przedsięwzięciu obejmuje zwiększenie limitu zobowiązań oraz limitu wydatków na 
realizację zadania o kwotę 5 400 zł. Budowa drogi wraz z siecią kanalizacji deszczowej i 
oświetleniem ulic Wierzbowa i Dębowa. Zmiana w przedsięwzięciu obejmuje zwiększenie 
limitu zobowiązań oraz limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym o kwotę 35 
400 zł. Zwiększenie łącznych nakładów na to zadanie o 5 000 PLN. Pełny zakres zmian 
obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. Przyjęcie omawianej chwały jest zasadne w 
odniesieniu do wcześniej przyjętej uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/20/2024 zmieniającą 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na lata 2024 – 2032. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
7) w sprawie gminnego programu wspierania rodziny na terenie gminy Złocieniec na 

lata 2024 – 2026 – druk nr 23; 
 
 
Pani Magdalena Tyma (Asystent Rodziny w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej 
w Złocieńcu): 
Zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej z dnia 7 czerwca 2011 r., 
Dziennik Ustaw 2024, poz. 177, gmina ma obowiązek opracować, zrealizować 3-letni program 
wspierania rodzin. Obowiązek ustawowy, jak również konieczność wspierania rodzin 
zagrożonych problemami bądź nieradzących sobie z pełnieniem funkcji rodzicielskich, 
uzasadnia celowość przyjęcia uchwały. Niniejsza uchwala podejmowana jest po raz drugi ze 
względu na zastrzeżenia Wojewody Zachodniopomorskiego co do zasadności niniejszego 
programu. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/21/2024 w sprawie 
gminnego programu wspierania rodziny na terenie gminy Złocieniec na lata 2024 – 2026. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
8) w sprawie gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób 

doznających przemocy domowej na terenie gminy Złocieniec na lata 2024 – 2025 – 
druk nr 24; 

 
 
Pani Beata Roczniak (Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego): 
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Szanowni Państwo, Wysoka Rado! Na podstawie art. 6 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005 
r. o przeciwdziałaniu przemocy domowej, Dziennik Ustaw z 2024r., poz. 424, do zadań 
własnych gminy należy opracowywanie i realizacja Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej. W związku z 
nowelizacją wyżej wymienionej ustawy wprowadzonej ustawą z dnia 9 marca 2023 r. o zmianie 
ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie oraz niektórych innych ustaw, Dziennik Ustaw 
2023, poz. 535, konieczne jest przyjęcie przez Radę Miejską w Złocieńcu niniejszego 
programu. Uchwała dotycząca omawianego problemu podejmowana była na sesji marcowej 
bieżącego roku. Ze względu na zastrzeżenia Wojewody Zachodniopomorskiego co do 
zawartości programu został on poprawiony i konieczne jest podjęcie uchwały w tej sprawie. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/22/2024 w sprawie 
gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających 
przemocy domowej na terenie gminy Złocieniec na lata 2024 – 2025. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
9) uchylającą uchwałę w sprawie powierzenia Zastępcy Burmistrza Złocieńca 

reprezentowania gminy Złocieniec w Zgromadzeniu Związku Celowego Związku 
Gmin R- XXI – druk nr 25; 

 
 
Pani Joanna Baran (Referent ds. ochrony środowiska i gospodarki odpadami): 
Projekt uchwały dotyczy uchylenia uchwały w sprawie powierzenia zastępcy Burmistrza 
Złocieńca reprezentowania Gminy Złocieniec w Zgromadzeniu Związku Celowego Związku 
Gmin, druk nr 21. I tak zgodnie z § 7 ust. 2 Statutu Celowego Związku Gmin R XXI w skład 
Zgromadzenia wchodzi 2 przedstawicieli gmin, w tym burmistrz tych gmin oraz wyznaczony 
przedstawiciel przez Radę Miejską. W związku z zakończoną kadencją i objęciem stanowiska 
przez nową Panią Burmistrz zasadnym pozostaje podjęcie niniejszej uchwały. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/23/2024 uchylającą 
uchwałę w sprawie powierzenia Zastępcy Burmistrza Złocieńca reprezentowania gminy 
Złocieniec w Zgromadzeniu Związku Celowego Związku Gmin R- XXI. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
10) zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z gminnego obiektu 

użyteczności publicznej - „Boisko dla Małych i Dużych” przy ul. Aleja Piastów, dz. nr 
ewid. 45/64 obręb 0012 Złocieniec-miasto – druk nr 26; 
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Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Szanowni Państwo, projekt tej uchwały był przyjęty na sesji 25 kwietnia 2024 r. Wojewoda w 
trybie nadzoru zakwestionował jeden zapis i aby nie czekać na rozstrzygnięcie nadzorcze 
dotyczące tego zastrzeżenia, z tym zastrzeżeniem się zgadzam, stąd rekomenduję wspólnie z 
Panią Burmistrz, abyście Państwo podjęli uchwałę zmieniającą ten regulamin, aby nie 
wstrzymywać prac związanych ze stworzeniem tablicy informacyjnej dotyczącej regulaminu 
korzystania z tego obiektu użyteczności publicznej po uwzględnieniu oczywiście tej uwagi 
Pana Wojewody. Uwaga dotyczyła kwestii, która zdaniem Pań z Wydziału Nadzoru i Kontroli. 
Tak się mówi wojewoda, wojewoda, a to się ucieleśnia w tych paniach, które sprawdzają nasze 
uchwały. Uwaga dotyczy zapisu, który znalazł się w regulaminie, a który tak naprawdę wynika 
również z Kodeksu cywilnego. Żeby nie powielać zapisów, które wynikają z aktu prawnego 
wyższego rzędu, czyli z ustawy, zasadne jest rzeczywiście, aby to wykreślić z naszej uchwały. 
I to jest regulacja zawarta w punkcie 17. Stąd tak naprawdę regulamin pozostaje w tym samym 
brzmieniu skorygowany o tę uwagę wojewody. Dziękuję bardzo. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Dziękuję. Nadmienię tylko, że Państwo Radni otrzymaliście uchwałę z datą 29 kwietnia 2024. 
To oczywiście omyłka. Uchwała będzie z dzisiejszego dnia, 29 maja, dnia, w którym odbywa 
się sesja. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/24/2024 zmieniającą 
uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej - 
„Boisko dla Małych i Dużych” przy ul. Aleja Piastów, dz. nr ewid. 45/64 obręb 0012 
Złocieniec-miasto. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
11) w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy Złocieniec w 

Zgromadzeniu Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej – druk nr 27; 
 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
W tym pliku uchwał, które wyznaczają, jeśli taka jest wola Pani Burmistrz i Państwa, nowych 
delegatów, przedstawicieli do stowarzyszeń i związków gmin, do których należy gmina 
Złocieniec, jest również analiza naszych przedstawicieli w Zgromadzeniu Związku 
Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. Z mocy art. 73 zdanie drugie ustawy o samorządzie 
gminnym w skład takiego zgromadzenia wchodzi burmistrz, stąd nie ma potrzeby 
podejmowania uchwały w tym zakresie, ten przepis mówi to wyraźnie. Natomiast statut tego 
związku pozwala na wyznaczenie dodatkowego przedstawiciela, delegata gminy Złocieniec, 
Pani Burmistrz proponuje, aby był to od poniedziałku Zastępca Burmistrza Pan Jacek 
Szadzewicz. I w związku z tym należy w § 2  stwierdzić, iż uchwała wcześniej obowiązująca, 
która regulowała kwestię wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela, traci moc. Dziękuję 
bardzo. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym (13 głosów “za”, 0 głosów “przeciw”, 0 
głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/25/2024 w sprawie wyznaczenia 
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dodatkowego przedstawiciela gminy Złocieniec w Zgromadzeniu Związku 
Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Myślę, że Pan Jacek się zgadza. 
 
Pan Jacek Szadzewicz: 
Tak, wyrażam zgodę. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Dziękuję bardzo. Nie miał Pan za bardzo wyjścia. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
12) w sprawie utworzenia na terenie gminy Złocieniec Placówki Wsparcia Dziennego 

w formie pracy podwórkowej realizowanej przez wychowawcę i włączenia jej do 
struktury organizacyjnej Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Złocieńcu – druk nr 28. 

 
 
Pani Ewelina Drabik (Podinspektor ds. społecznych): 
Zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny w systemie pieczy zastępczej do zadań własnych gminy 
należy tworzenie oraz rozwój systemu opieki nad dzieckiem, w tym także tworzenie placówki 
wsparcia dziennego. My jako gmina tworzymy taką placówkę. Będzie to placówka w formie 
podwórkowej i swoim działaniem będzie obejmowała miejscowość Nowe Worowo, ale także 
będzie dostępna dla innych dzieci z terenu naszej gminy. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr II/26/2024 w sprawie 
utworzenia na terenie gminy Złocieniec Placówki Wsparcia Dziennego w formie pracy 
podwórkowej realizowanej przez wychowawcę i włączenia jej do struktury organizacyjnej 
Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Waldemar 
Buca, Romana Kowalewicz) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 8: Komunikaty i oświadczenia. 
 
Radny Roman Cyc: 
Nawiązując do tego placu zabaw, Pani Burmistrz, czy jest jeszcze szansa, że ten plac zabaw 
powstanie w wakacje? 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
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Myślę sobie, że tak jak na wstępie Państwu powiedziałam, że nie został mi przekazany protokół 
zdawczo-odbiorczy, i cały majątek, i zadania, i inwestycje. I nie umiem teraz Panu 
odpowiedzieć na to pytanie. Na dzień dzisiejszy mamy inwestycje, które są kontynuowane, 
które są w realizacji, łącznie z naszymi gminnymi własnymi inwestycjami. Tak samo jak z 
powiatem, natomiast nie ma tam inwestycji, która się nazywa Plac zabaw. 
 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu): 
To znaczy jest w budżecie. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
W budżecie jest ta pozycja. Tylko, że jest już realizowana. 
 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu): 
Osobiście nie zauważyłam nadmiernej realizacji tej inwestycji. Więcej nie potrafię powiedzieć, 
na jakim etapie referat inwestycji jest już jakby... w realizacji ta inwestycja. Tyle. Ja nie mam 
takich informacji, w budżecie są na to pieniążki i tyle. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Ja powiedziałam, że w budżecie pieniądze są, tylko nie wiem jeszcze, na jakim etapie realizacji 
to zadanie jest, tak że sprawdzę. I poinformuję Pana Radnego. 
 
Radna Grażyna Kozak: 
W związku z tymi ostatnimi ulewami nasze pomieszczenie, które dzierżawimy od gminy, na 3 
Pułku, jest zalewane. Totalnie zalewane. Tam jest po kostki wody stojącej. Dzwoniłam do... 
I tak, po tej pierwszej ulewie to trochę żeśmy posprzątali. Prosiłam Pana Pawłowicza, żeby tam 
przeczyścili te studzienki. Tam prawdopodobnie są 2 studzienki. Ja nie wiem dokładnie, ale 
tam jest zawór zwrotny, że nie powinno zalewać. Nie wiem, może jest jakaś jeszcze inna 
studzienka, o której nie wiem. Ale w każdym razie myśmy trochę pieniędzy tam włożyli w to 
pomieszczenie i szkoda nam tego pomieszczenia, żeby nam niszczało, ściany są mokre. Po 
prostu trzeba się nad tym pochylić, żeby jakiś fachowiec sprawdził, co tam właściwie jest, 
dlaczego to tak zalewa. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Tutaj w odpowiedzi na tę informację Pani Radnej to powiem tyle, że jestem po rozmowie m.in. 
z Panią Pełnomocnik Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów, dzisiaj jestem umówiona 
na wizję lokalną. Wiem, co się zadziało, usłyszałam, jak to wygląda. Zobaczymy, co jesteśmy 
w stanie zrobić. 
 
Radna Barbara Pawłowska: 
Pani Burmistrz, w związku z tymi ulewami, ja wiem, że w Lubieszewie jest droga powiatowa, 
ale zalewa tam posesje. To jest problem wieloletni. Bardzo bym prosiła, żeby się pochylić nad 
tym problemem, bo ludzie w nocy nie śpią. Tutaj mamy przedstawiciela straży. Na pewno tam 
był, chociaż nie wiem. I była interwencja straży pożarnej. Zalewa posesje, tam jest taka niecka 
i to jest wieloletni problem. Interpelacje składam, wnioski do budżetu, do powiatu, do gminy 
w tej sprawie. Naprawdę trzeba się pochylić nad tymi ludźmi. Druga kwestia zalewania w 
Darskowie, tutaj Roman wie, skręt na Rzęśnicę, też jest zalana posesja, podwórko tam zalewa, 
garaże itd. I jeszcze jedna istotna rzecz, mieszkańcy sołectw mają problem z barszczem 
Sosnowskiego. I ten problem jest tak wielki w związku z tym, że tam jest tylko straż miejska, 
tylko tyle, co jest na gminie, to, co się po sąsiedzku, czyli grunty prywatne, rozsiewa. Proszę 
się naprawdę nad tym pochylić, bo dojdzie do tragedii w przypadku dzieci czy dorosłych. Bo 
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to wychodzi dosłownie, wchodzi już na drogi. Więc jeśli mogłaby straż miejska zrobić taki 
rekonesans, bo z tego, co mi wiadomo, nie można wchodzić na tereny prywatne, ale może 
można w jakiś sposób wpłynąć na właścicieli, żeby pochylili się nad tym, czy w umowie jakiejś 
tam partnerskiej z gminą. Bo to się robi wielki problem, dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
W odpowiedzi na Pani problemy i sytuację, która ma miejsce na terenie naszej gminy i na 
terenie Polski, Państwo wiecie, że w każdym zakątku, można powiedzieć, naszej gminy, prawie 
w każdym okręgu problem zalewania, braku odbioru i problemów m.in. z siecią kanalizacyjną. 
To pojawia się nagminnie. Myślę, że jeszcze wiele przed nami. Czwartego, jak dobrze 
pamiętam, jest konwent burmistrzów i spotkanie ze starostą. Na pewno będziemy podejmować 
współpracę realizować z powiatem. Jeżeli chodzi o barszcz Sosnowskiego, gmina prowadzi 
program [niezrozumiałe], natomiast tutaj oczywiście będziemy informować mieszkańców, 
prosić, ale tak samo jest moja prośba do wszystkich Państwa, jak widzicie, to też w ogóle 
najskuteczniejsza czasami jest rozmowa, wystarczy po prostu zwracać nawzajem uwagę i być 
może z tego będą efekty. Tak jak Pani Radna tutaj zauważyła, że straż pójdzie na prywatne, nie 
może, więc tutaj możemy tylko apelować, prosić, informować i nawzajem sobie przekazywać 
te informacje. 
 
Radna Barbara Pawłowska: 
Tylko że często jest tak, że ci właściciele, których nie ma, po sąsiedzku, bo jest tutaj przykład 
mieszkańca, który ma działkę i ma wszystko zasiane. To jest wielki problem, który stanowi 
zagrożenie zdrowia i życia. 
 
Radny Edward Herbut: 
Ja chciałbym się dowiedzieć, wiem, że są zaplanowane prace odnośnie retencji jeziora, ale to 
dotyczy również właśnie, tak jak koleżanka wspomniała, zalewania ulic i piwnic m.in. u nas, 
bo w tym roku już kilkakrotnie zostały zalane piwnice w niektórych domkach właśnie przez te 
ulewy i przez niedrożność kratek ściekowych, które są odprowadzane do tego jeziora. I tam do 
wejścia do jeziora te wszystkie kanały są zamulone, zarośnięte, wody nie odbiera, zamulone są 
wszystkie kratki piaskiem przy drodze, woda stoi i dlatego są spowodowane takie rozlewiska 
na tej ulicy, że nawet są podtopienia i zalewanie ulic. W związku z tym ja mam takie pytanie, 
kiedy będą rozpoczęte prace rekultywacji tego jeziora? To jest jedno. Druga sprawa dotyczy 
koszenia traw. Ja wiem, że są jakieś tam plany, ale chciałbym wiedzieć, bo mieszkańcy 
niecierpliwie pytają o to mnie, kiedy jest koszona trawa na tym terenie przy ulicy Śląskiej, 
ponieważ tam jest plac zabaw, tam jest teren rekreacyjny dzieci tam chodzą, hasają, kleszczy 
chyba też tam niemało, nie daj Boże, jakby do kogoś się przyczepiły. I dlatego są zaniepokojeni 
sąsiedzi, kiedy te trawy tam będą pokoszone. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
W odpowiedzi, jeżeli chodzi o małą retencję jeziora Maleszewo oraz kanalizację deszczową 
ulicy Śląska, Lipową i Zieloną w budżecie jest zabezpieczona kwota 75 000. Do 31 maja mamy 
złożyć wniosek i będzie dopiero wyszczególniony element realizacji. To na pierwsze pytanie. 
Jeżeli chodzi o koszenie, podpisana została umowa. Według schematu, który podobno się 
sprawdził na terenie naszego miasta, kosimy od centrum miasta, rozchodząc się po bokach, 
więc już była skoszona. Teraz będzie chyba piątek albo poniedziałek jest koszona ulica Śląska, 
też m.in. Staszica. 
 
Radny Edward Herbut: 



18 
 

Jedno jeszcze pytanie odnośnie do tej retencji jeziora, ponieważ te jeziora i nasze, i na Śląskiej 
i Rakowo są pod jak gdyby pieczą Wód Polskich. Czy Wody Polskie też będą się angażowały 
właśnie w retencję finansami? Czy miasto wystąpiło w tej sprawie do Wód Polskich? 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Muszę to sprawdzić. Nie. To znaczy my nie wiemy. 
 
Radny Edward Herbut: 
Bo Wody Polskie mają pod pieczą te jeziora i od nich dużo też zależy. Mogę się zgodzić, nie 
zgodzić itd. Czy ktoś występował w tej sprawie, bo wiem, że powiat chce pomóc, gmina chce 
zrobić, ale Wody Polskie też powinny się zaangażować w to i jakieś pieniądze swoje wyłożyć, 
bo tam naprawdę dużo pieniędzy potrzeba. 120 000 to nie wiem, czy to nie będzie za mało, 
ponieważ samo odprowadzenie tej wody od tego jeziora tam przy ulicy Łąkowej to jest tragedia. 
Tam trzeba zrobić cały nowy przepływ, całą zasuwę do tej Drawy, żeby to wszystko 
funkcjonowało. To są koszty bardzo duże. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Ja jeśli mogę przerwać radnemu, metoda małych kroczków obowiązuje w budżecie, więc 
dobrze, że od czegoś zaczynamy. Wtedy będziemy to analizować. Myślę, że tak trzeba 
popatrzeć na te zadania. Tak samo i ulicy, chodnik, Państwo wiedzą, kończą się najczęściej 
określeniem projekt techniczny. I tak się przesuwamy z roku na rok. Więc na razie, że tutaj są 
zabezpieczone środki, to jest jakiś krok do przodu. 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
A jeśli chodzi o udzielenie takiej wiążącej informacji na temat tego, co się dzieje z tym jeziorem 
Maleszewo to oczywiście będzie o tym wiedział Pan Damian Świercz i Tadeusz Sochacki. My 
w tym gronie nie wiemy, nie potrafimy powiedzieć na bieżąco, jak jest. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Dlatego jest mi bardzo potrzebny zastępca burmistrza do pomocy. 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
Pani Burmistrz, ja mam takie pytanie, czy w związku z pozyskaniem dodatkowych pieniędzy 
na inwestycję: Budowa kanalizacji deszczowej Zlewni Centrum, jak też w tej nazwie jest, z 
odtworzeniem nawierzchni ulic i chodników, poprzedni Burmistrz nie przewidział odtworzenia 
chodnika przy ulicy 11 Listopada. I czy w związku z pozyskaniem tych dodatkowych pieniędzy 
coś w tej kwestii będzie zrobione? Bo ulica ,owszem, została pięknie odtworzona, ale 
nawierzchnia chodnika jest w stanie tragicznym. Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Zwiększenie środków o kwotę 619 701,00 zł dotyczy ulicy Podmiejskiej oraz Tkackiej w 
Złocieńcu, więc o 11 listopada tutaj w tym momencie nie mówimy. 
 
 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa Urzędu Miejskiego w Złocieńcu): 
To znaczy może ja doprecyzuję. Inwestycja dotyczy Zlewni Centrum i Podmiejskiej, czyli tak 
jak tam były robione prace ziemne na asfalcie, że tak powiem, być może wykonuje to 
technicznie, to faktycznie Referat Inwestycji bardziej się może wypowiadać. Jeżeli chodzi o 
pieniążki, o których Pan Radny mówi, że pozyskaliśmy dodatkową promesę, to na ten moment 
uwolniliśmy własne środki, które wróciły, tak można powiedzieć, do budżetu albo w tym 
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kierunku, czy zasadnym byłoby podjąć kolejną inwestycję. To już jest kwestia rozmów i myślę, 
że doprecyzowania też uzgodnień kierownika inwestycji, czy faktycznie ma być inwestycja, a 
może jeszcze będą robić, bo jeszcze inwestycja oddana do końca nie jest, że tak powiem, 
rozliczona. 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
Jestem po rozmowie z Panem Sochackim i Pan Sochacki stwierdził, i to autorytatywnie, że nie 
zostało przewidziane odtworzenie tego chodnika przez poprzedniego Burmistrza. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
To wrócimy do analizy całej tej sytuacji. Myślę, że od czerwca będzie to jeden z punktów do 
rozmów. 
 
Radny Jan Macul: 
Pani Burmistrz, szanowna Rado, ja już nie wspomnę o ulicy Mirosławieckiej, która jest non 
stop zalewana. Bo jeżeli chodzi o Chrobrego, to dyskusje już były znaczne, czy tam jeszcze 
jakieś inne, pół miasta jest zalewane, bo nie ma sieci deszczowej. W związku z tym to jest 
problem dla całego miasta. Ale ja chciałem Państwa poinformować, że zakończył się nabór 
wniosków i został rozstrzygnięty konkurs Ministerstwa Sportu i Turystyki, Klub 2024 i 7 
stowarzyszeń, 7 klubów realizujących zadania statutowe w gminie Złocieniec uzyskało 
wsparcie na działalność sportową, statutową, jest to znaczny zastrzyk w stosunku do skąpości 
środków, jakie uzyskaliśmy z gminy w poprzednich latach. I wielkość, bo 7, wcześniej było 5, 
wcześniej jeszcze 3, 2. I to jest kwota 12 000 na stowarzyszenie, z wyjątkiem Klubu 
Sportowego CEL i Klub Karate Washi. Pozostałe stowarzyszenia, czyli Klub Ogniwo, Olimp, 
Akademia Piłkarska, Szkwał, MKS Junior w kwocie po 12 00 i UKS Traper 17 000. W związku 
z tym chciałem Państwu się pochwalić, że po prostu działacze tych klubów pozyskują pieniążki 
z zewnątrz w miarę możliwości. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Jeśli mogę, Pani Przewodnicząca, ja bardzo się cieszę i taka aktywność jest jak najbardziej 
potrzebna i wymaga też zabezpieczenia finansowego. I bardzo gratuluję klubom, które dostały 
granty z programu Klub 2024. To może i niewielki zastrzyk, ale zawsze są dodatkowe środki 
na działalność. Bardzo dziękuję i gratuluję Państwu. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Dziękuję. To bardzo miła wiadomość. Również gratulacje. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby 
zabrać głos? 
 
Pan Łukasz Sołtys (Przedstawiciel Ochotniczej Straży Pożarnej w Złocieńcu): 
Szanowna Pani Burmistrz, szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, przychodzę dzisiaj 
tutaj do Państwa jako delegat Ochotniczej Straży Pożarnej w Złocieńcu. Drodzy Państwo, w 
następnym roku przypada jubileusz 80-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej w Złocieńcu. I z tego 
względu zarząd postanowił postarać się o zakup nowego sztandaru. Obecny sztandar był 
nadawany na rynku złocienieckim w 1963 r., ale jeszcze nam niestety tutaj taki napis: „W 
służbie Ojczyzny Ludowej”. Chcielibyśmy to zmienić. Już dawno te czasy minęły, byśmy 
chcieli, żeby sztandar wyglądał tak, jak powinien. Ze względu na to, że taki standard jest 
fundowany przez mieszkańców, spółki, firmy prywatne, chodzimy wszędzie, gdzie możemy. 
Może się uda. Jest tutaj kawałek historii tak naprawdę. Starałem się ustalić, czy ktoś jeszcze z 
tych darczyńców żyje, żeby dotrzeć do niego, ale to najprawdopodobniej... a jest np. świętej 
pamięci Pan Czepe. Jest to kawałek pięknej historii. Chcielibyśmy, żeby takie 80-lecie 
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jednostki uczcić nadaniem po prostu nowego sztandaru. Zwracamy się do Państwa jako do 
Rady Gminy o małą zrzutkę na ufundowanie zakupu sztandaru, żeby tam przybić tzw. 
gwoździa, taką tabliczkę od naszych radnych na 80-lecie. My jesteśmy, że tak powiem, dostępni 
na co dzień. Może teraz w drugą stronę, my poprosimy kogoś o pomoc. Byłem już u Pani 
Burmistrz, rozmawiałem, obiecała. Jak jestem gdzieś prywatnie, ostatnio w Szczecinie 
odbierałem medal, był wojewoda, nie mogłem przejść obok, musiałem go zaczepić, też obiecał. 
Chodzimy, pytamy, staramy się. Przekażę pisemko na ręce Pani Przewodniczącej. Jeżeli 
Państwo Radni wyrażą taką chęć, zrobią małą zrzutkę, będzie nam bardzo miło. Bardzo 
wdzięczni będziemy, a jak się wszystko uda i pójdzie zgodnie z planem, to byśmy chcieli zrobić 
taki większy pokaz w następnym roku na to 80-lecie, zaprosić inne służby, zrobić taki pokaz 
dla mieszkańców miasta, zaproszonych gości itd. Tak że z takim przekazem od zarządu i całej 
jednostki występujemy do Państwa. Dziękuję serdecznie. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja chciałam jeszcze poinformować, że 
dzisiaj złożymy wniosek na halę sportową w Nowym Worowie. I dopełnimy wszystkich już 
formalności, szanowni Państwo, teraz informacja, że do końca maja mamy obowiązek 
opublikować raport o stanie finansowym Gminy Złocieniec. Raport do końca maja zostanie 
opublikowany na stronie internetowej i w czerwcu będziemy dyskutować na temat sytuacji 
finansowej, na temat tego raportu. Jeszcze jedną rzecz. Przepraszam, bo nie ustalałyśmy, kiedy 
mogę i co mogę, czy nie powielimy pewnych informacji, natomiast ja bardzo chciałabym 
wyrazić moją wdzięczność i tak ocenić działanie podjęte przez kilku radnych, m.in. organizację 
Dnia Dziecka. Odbędzie się osiedlowy Dzień Dziecka, który odbędzie się 31 maja, to jest z 
inicjatywy Pani Przewodniczącej, Pani Radnej Kawa-Mazur i Pana Michała Jakubowskiego. 
 
Punkt 9: Zamknięcie sesji. 
 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Szanowni Państwo, stwierdzam, że porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję Radnym, Pani 
Burmistrz i wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam drugą sesję Rady Miejskiej w 
Złocieńcu. (godz. 10:22) 
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